

Shipping from China and Hong Kong? The export empty container pickup timeline is changing

The Golden Week in Mainland China and Hong Kong is approaching. Keeping your cargo planning in mind, please note that we have adjusted the empty pickup policy. This measure is effective from **September 18, 2023** to **October 14,2023** for all China and Hong Kong.

For your reference, please find below the list of locations that are included in the new measure. This list displays the number of days for empty container pickup before the FCL cut-off time of vessel at the origin port, divided into container types.

	Export MT pickup days before FCL cut-off time at Origin Port						
Port	20GP	40GP	40HC	45HC (L5GP)	40RH		
Shanghai	14	14	14	14	10		
Ningbo	14	14	14	14	10		
Qingdao	14	14	14	14	7		
Tianjin	14	14	14	14	7		
Dalian	14	14	14	14	10		
Xiamen	14	14	14	14	10		
Nansha	14	14	14	14	10		
Shekou	14	14	14	14	7		
HongKong	14	14	14	14	10		
Yantian	14	14	14	14	7		

- GOMT effective date **September 18, 2023** will be based on GOMT date.
- GOMT 7(10 or 14) days before vessel cut time is including of the day of cut off day (per FCL delivery cut-off time in latest BC). Eg: FCL CUT Sep 28th → empty release as from Sep 22nd.
- MHO free time will be extended in line with early pick up period.
- Other out-ports offer 14 days GOMT window subject to equipment available

If you should require additional information, please contact our customer service team at China@service.hlag.com who will guide you based on your individual situation.



亲爱的客户,

中国大陆和香港的黄金周即将到来。为方便您的货物出口的安排,我司将调整空箱提箱最新政策详情如下表格。这将从2023年9月18日起对所有中国大陆和香港地区生效,截至2023年10月14日。

为方便您的查阅,我们整理了以下表格。在大船截港(FCL cut off)之前,起运港的空箱提箱安排,按集装箱类型分类。

	Export MT pickup days before FCLcut-off time at Origin Port						
Port	20GP	40GP	40HC	45HC (L5GP)	40RH		
Shanghai	14	14	14	14	10		
Ningbo	14	14	14	14	10		
Qingdao	14	14	14	14	7		
Tianjin	14	14	14	14	7		
Dalian	14	14	14	14	10		
Xiamen	14	14	14	14	10		
Nansha	14	14	14	14	10		
Shekou	14	14	14	14	7		
HongKong	14	14	14	14	10		
Yantian	14	14	14	14	7		

- 空箱提箱最新政策生效时间2023年9月18日是指具体的提箱时间。
- 提前提空箱时间的7(10或者14)天包括截港时间(参考最新的BC显示的截港时间) 比如:截港9月28日,则可提空时间为9月22日。
- MHO免用箱时间将根据提早用箱期延长。
- 其他出口港适用提前14天的提空箱窗口期,具体根据可用箱量而定。

如果您需要了解更多信息,请联系我们的客户服务团队 China@service.hlag.com